



中六級核心科目模擬考試安排

敬啟者：

為使中六級同學能體驗香港中學文憑考試的環境氣氛，減輕同學在應試時的緊張和測試自己的能力。校方將安排同學報考學友社舉辦的模擬考試，包括中國語文、英國語文、通識三個核心科目。倘同學有特殊原因而未能出席，家長請於10月5日前以書面形式通知學校，以便校方安排報名事宜，敬請各位家長留意。安排及費用詳情如下：

科目	日期	時間	試場	考試及評卷費
中國語文	卷一：12月7日	卷一：4:00 p.m. – 5:30 p.m.	校內 進行	\$ 70
	卷三：12月7日 (6BD)	卷三：8:30 a.m. – 10:30 a.m. (6BD)		
	12月9日 (6A)	10:45 a.m. – 12:40 p.m. (6A)		
	12月9日 (6C)	1:45 p.m. – 3:40 p.m. (6C)		
英國語文	卷一：12月8日 (6A)	卷一：8:30 a.m. – 10:00 a.m. (6A)		\$ 70
	12月10日 (6CD)	10:45 a.m. – 12:15 p.m. (6CD)		
	12月15日 (6B)	10:45 a.m. – 12:15 p.m. (6B)		
	卷三：12月8日	卷三：3:45 p.m. – 5:45 p.m.		
通識教育	卷一：12月9日	卷一：4:00 p.m. – 6:00 p.m.	\$ 70	
	卷二：12月10日	卷二：4:00 p.m. – 5:15 p.m.		

同學需繳付之考試及評卷費(見上表)，餘額將由學校資助。

有關款項將採用自動轉賬方式繳費，家長請於11月6日前將款項存入轉賬戶口，並保存款項十四天直至完成轉賬手續。

有臨時/特別經濟需要之同學可向校務處李小姐索取學生活動資助綜合申請表申請資助。所遞交的資料，將會保密處理。

為免上述安排跟其他課後活動出現衝突，家長請勿於相關時段為貴子弟安排補習或其他活動。敬請各位家長督促貴子弟準時出席及爭取理想成績。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰 謹啟

二零二零年九月二十五日

20-21/015c

回條

敬覆者：

本人已知悉有關中國語文、英國語文、通識教育模擬考試事宜，並會將有關費用(* 請刪去不適用者)存入轉賬戶口。

科目	考試及評卷費
中國語文	* \$0 / \$70
英國語文	* \$0 / \$70
通識教育	* \$0 / \$70
總數	\$

此覆

天主教郭得勝中學

家長 / 監護人簽名：_____

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

二零二零年____月____日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

S.6 Mock Examinations for Core Subjects

In order to allow S.6 students to experience the atmosphere of HKDSE so as to lower their anxiety and to assess their academic abilities, the school would like to arrange mock examinations organized by Hok Yau Club for **the three core subjects (Chinese Language, English Language and Liberal Studies)** for all S.6 students. Students who could not attend the examinations due to personal reasons should submit a letter to school on or before 5 October. Details of the examinations are as follows:

Subject	Date	Time	Venue	Fees
Chinses Language	Paper 1 : 7 December	Paper 1 : 4:00 p.m. – 5:30 p.m.	School Campus	\$ 70
	Paper 3 : 7 December (6BD)	Paper 3 : 8:30 a.m. – 10:30 a.m. (6BD)		
	9 December (6A)	10:45 a.m. – 12:40 p.m. (6A)		
9 December (6C)	1:45 p.m. – 3:40 p.m. (6C)			
English Language	Paper 1 : 8 December (6A)	Paper 1 : 8:30 a.m. – 10:00 a.m. (6A)		\$ 70
	10 December (6CD)	10:45 a.m. – 12:15 p.m. (6CD)		
	15 December (6B)	10:45 a.m. – 12:15 p.m. (6B)		
	Paper 3 : 8 December	Paper 3 : 3:45 p.m. – 5:45 p.m.		
Liberal Studies	Paper 1 : 9 December	Paper 1 : 4:00 p.m. – 6:00 p.m.	\$ 70	
	Paper 2 : 10 December	Paper 2 : 4:00 p.m. – 5:15 p.m.		

Students must pay the examination and marking fees as above, with the rest being subsidized by the school.

The fees will be collected via Auto Pay. **Please make sure there is sufficient amount of money before 6 November, and maintain the sufficient balance for 14 days until the whole process is complete.**

Those who have emergency financial needs may contact Ms. Li at the General Office. Submitted information will be kept confidential.

To avoid clashes, parents should avoid arranging tutorial classes or other activities during the examination periods. Students should be punctual and give their best. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21/015e
2020

Reply Slip

I am fully acknowledged of the arrangements for **the mock examinations (Chinese Language, English Language and Liberal Studies)** and will prepare the necessary fees accordingly (* Please delete as appropriate).

Subject	Fees
Chinses Language	* \$0 / \$70
English Language	* \$0 / \$70
Liberal Studies	* \$0 / \$70
Total	\$

Parent's / Guardian's signature: _____

Student's name: _____

Class: _____

Class no.: _____